
 

Verksamhetsberättelse för Höglekardalens samfällighetsförening 2024. 

 

 

På årsmötet den 29 mars 2024 valdes styrelsens sammansättning enligt valberedningens 

förslag enligt valberedningens förslag. Den nya styrelsen består av Ingrid Hillström, Monica 

Sjövall, Birgitta Holm, Linus Linddal och Lars Wivemar med Patrik Berglund och Anna 

Pålsson som suppleanter. Till ordförande valdes Lars Wivemar.  

Som revisorer valdes Jan Larsson och Peter Hoppe med Björn Söderholm som 

revisorssuppleant.  

Vid det konstituerade styrelsemötet valdes Ingrid Hillström till sekreterare och Linus Linddal 

till kassör och Monica Sjövall (vice ordförande) Som firmatecknare i banken har genom 

fullmakter utsetts Lars Wivemar (ordförande) och Linus Linddal (kassör) 

Årets årsstämma kommer att hållas i Höglekardalens Fjällpensionat den 18 april. 

Under året har ett stort projekt genomförts i och omkring våra fastigheter och vägar, grävning  

och nedläggning av rör för vatten och avlopp. Arbetena med vatten och avlopp har slutförts.  

Dock återstår fortfarande vissa oklarheter angående vissa fastigheters inkoppling på VA-nätet. 

Diskussioner med Åre kommun har först med anledning av att Åre kommun anvisat sex 

fastigheter att koppla in sig på en ny avloppsledning då den befintliga inte längre var i sådant 

skick att den kunde användas.  

Höglekardalens samfällighetsförening förhandlade med Åre kommun genom fullmakter från 

dessa sex fastighetsägare. Tyvärr fick vi inget gehör i våra förhandlingar med Åre kommun 

utan dessa fastighetsägare fick på egen bekostnad koppla in sig på den nya ledningen, 

Återstående arbeten att återställa och justera vägarna efter att kommunen behövt gräva upp 

och installera om samt isolera ledningar skall göras efter tjällossningen våren 2025. 

 

Lars Wivemar   

Ordförande 

  

  


